
Wyciąg z Protokołu NR XL/17 

sesji Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu 

z dnia 30 października 2017 r. 

w sprawie: interpelacji i zapytań radnych 

Ad. 4 

Leszek Drążkowiak nawiązał do pytań Pani sołtys Szarek, która podczas posiedzenia Komisji 

Obszarów Wiejskich była zainteresowana decyzjami Burmistrza w sprawie świetlicy w 

Szarkach. 

Wojciech Andryszczyk podziękował za wykonanie parkingu, prosząc jednocześnie Burmistrza 

o zaprzeczenie plotkom wśród mieszkańców, sugerującym, iż jest on dawno oddany ale jeszcze 

nie otwarty, ze względu na brak podpisu Burmistrza. 

Jan Klimko nawiązując do składanej w czerwcu interpelacji dotyczącej poszerzenia strefy 

płatnego parkowania na ul. Asnyka i ul. Tuwima był zainteresowany, czy zebrała się już 

Komisja Bezpieczeństwa i zapadły decyzje w sprawie. 

Jarosław Maćkowiak pytał o planowane zadanie dotyczące ul. Wypoczynkowej, będąc 

zainteresowanym czy ruszyła faza projektowa oraz czy ww. inwestycja znajdzie się w budżecie 

gminy na 2018 rok. 

Jakub Skrzypczak  

 wnioskował o podjęcie kroków zmierzających do zmiany terminów, dotyczących 

zakończenia inwestycji związanej z rozbudową Przedszkola Nr 1. Radny uzasadniając 

powyższe pytał o możliwość zaaneksowania umowy i wydłużenia terminu 

planowanego zakończenia prac, żeby obiekt nie był oddany w użytkowanie dzieci „z 

mokrymi ścianami”. Radny był także zainteresowany, kto pełni obowiązki nadzoru nad 

ww. oraz czy Pan Tomasz Stawicki dokonuje stałej obserwacji budowy; 

 był zainteresowany tematem budowy lodowiska – którego otwarcie zapowiadane było 

na grudzień br. Radny podkreślał, że skoro dotychczas nie udało się nawet wyłonić 

wykonawcy z pewnością inwestycja nie zostanie zrealizowana. Kontynuując radny 

pytał, czy procedura będzie powtórzona jeszcze w tym roku, aby zapoczątkować 



wykonanie zadania; 

 nawiązał do zadania pn. „Budowa parkingu wraz z utwardzeniem części dziedzińca przy 

Szkole Podstawowej nr 1 w Nowym Tomyślu oraz rozbudowa o oddziały szkolno-

przedszkolne Szkoły Podstawowej w Borui Kościelnej wraz z termomodernizacją 

starego budynku Szkoły”. Radny akcentował, że po przetargu dotyczącym rozbudowy 

Szkoły w Borui Kościelnej pozostały środki na tym zadaniu, które można wykorzystać 

na realizację części inwestycji związanej z budową parkingu przy Szkole Nr 1 w 

Nowym Tomyślu. Reasumując radny pytał o możliwość rozpoczęcia procedury 

przetargowej na powyższe, w roku bieżącym; 

 był zainteresowany wykonaniem ulicy wzdłuż Polformu – czy zadanie miało być  

zrealizowane w roku bieżącym oraz kiedy ruszą prace. 

Maciej Bielawa pytał: 

 o możliwość ogłoszenia przetargu w roku bieżącym na oświetlenie drogi łączącej ul. 

Sienkiewicza i ul. Półwiejską; 

 kiedy realizowana będzie wycinka drzew od obwodnicy do miejscowości Cicha Góra. 

Tomasz Radwan nawiązując do odpowiedzi na zapytanie z XXXVIII sesji – nt. braku realizacji 

zadania dotyczącego budowy parkingu przy ul. Szpitalnej i Świerkowej w Nowym Tomyślu,  

ze względu na nie złożenie dokumentacji do Starostwa Powiatowego w celu uzyskania 

niezbędnych decyzji – pytał dlaczego ww. sytuacja zaistniała i odpowiednie dokumenty nie 

zostały przekazane. 

Adam Drożdźal odniósł się do podnoszonych podczas posiedzenia Komisji Obszarów 

Wiejskich kwestii, dotyczących budowy i rozbudowy sumarycznie 4 sal sołeckich. Radny 

proponował wspólne spotkanie podczas kolejnego posiedzenia Komisji, celem wypracowania 

kalendarza realizacji inwestycji w poszczególnych sołectwach (Szarkach, Grubsku, Chojnikach 

i Borui Nowej), prosząc Burmistrza Nowego Tomyśla o udział. 

Adam Polański: 

 pytał o przetarg na rozbudowę Szkoły Podstawowej Nr 2, który miał być ogłoszony do 

końca października br.; 



 wnioskował o zainteresowanie się uszkodzonym podczas wichur wiklinowym koszem 

i możliwością jego naprawy. 

Łukasz Frański pytał, czy podpisano umowę dotyczącą budowy ul. Sątopskiej. 

 


